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PROTOKÓŁ NR XXX/2009 

z XXX sesji Rady Gminy Wierzchlas, która odbyła się w sali konferencyjnej 

Urzędu Gminy dnia 27 sierpnia 2009 roku. 

Początek posiedzenia o godz. 7
30   

do  10
40

. 

 

Ustawowa liczba radnych: 15 

Obecnych  na  sesji było 15  radnych. 

 

W sesji udział wzięli radni: 

1. Artur Piosczek    - Przewodniczący Rady Gminy 

2. Karol Sakowski   - Wiceprzewodniczący Rady Gminy 

3. Jerzy Cieślak    - Członek Komisji RLiOŚ 

4. Marcin Kowalczyk   - Członek Komisji OZKiS 

5. Józef Krzeszowski   - Członek Komisji Rewizyjnej 

6. Ilona Kucharczyk   - Członek Komisji OZKiS 

7. Marek Leszczyk   - Członek Komisji RLiOŚ 

8. Jacek Młynarczyk   - Przewodniczący Komisji RLiOŚ 

9. Anna Olejnik    - Członek Komisji OZKiS 

10. Paweł Pakuła    - Członek Komisji Rewizyjnej 

11. Barbara Puczkowska   - Członek Komisji Rewizyjnej 

12. Bożena Przybyla   - Członek Komisji OZKiS 

13. Jan Sarowski    - Członek Komisji Rewizyjnej 

14. Maria Smolarek   - Przewodniczący Komisji Rewizyjnej 

14. Ryszard Świątek   - Członek Komisji RLiOŚ 

 

Spoza rady w sesji uczestniczyli: 

1. Krzysztof Bednarek   - Wójt Gminy 

2. Leszek Gierczyk   - Sekretarz Gminy 

3. Teresa Nowak    - Skarbnik Gminy 

4. Krystyna Miśkiewicz   - Radna Powiatu Wieluńskiego 

5. Krystyna Buczkowska  - Sołtys wsi Kraszkowice 

6.  Leon Makielak   - Sołtys wsi Wierzchlas A 

7.  Wiesław Kapica   - Sołtys wsi Wierzchlas B 

8.  Jerzy Włodarczyk   - Sołtys wsi Strugi 

9.  Zbigniew Wołowiec   - Sołtys wsi Jajczaki 

10.  Jan Błaszczak    - Sołtys wsi Łaszew 

11.  Rafał Mostowy   - Sołtys wsi Łaszew Rządowy 

12.  Andrzej Stasiak   - Sołtys wsi Przywóz 

13.  Łuczak Henryk   - Sołtys wsi Kamion 

14.  Tadeusz Ignasiak    - Sołtys wsi Mierzyce 

15. Stanisław Frankowski  - Sołtys wsi Przycłapy  

16.  Karol Maślanka   - mieszkaniec Toporowa 
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Porządek  obrad: 

1. Otwarcie XXX sesji Rady Gminy. 

2. Przyjęcie porządku obrad. 

3. Przyjęcie protokołu XXIX sesji Rady Gminy Wierzchlas. 

4. Sprawozdanie Wójta z działalności między sesjami Rady Gminy Wierzchlas.  

5. Podjęcie uchwał w sprawie: 

a) zmian w budżecie Gminy Wierzchlas na 2009r.  

b) skargi na działalność Kierownika Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej                      

w Wierzchlesie. 

6. Interpelacje,  wolne wnioski i zapytania. 

7. Zakończenie obrad  XXX sesji Rady Gminy Wierzchlas.    

8. Godzina 8
00

 wyjazd radnych na oczyszczalnię ścieków w miejscowości 

Miedziana Góra.  

 

Punkt 1 

Otwarcie XXX  sesji  Rady Gminy. 

Przewodniczący Rady Gminy Artur Piosczek powitał radnych, oraz 

pracowników Urzędu Gminy. Stwierdził, że na sesji uczestniczy 14 radnych, co 

stanowi kworum, przy którym, Rada Gminy może obradować i podejmować 

uchwały. 

Poinformował, że na sesji nie uczestniczą sołtysi  ani Radni Powiatowi.  

 

Punkt 2 

Przyjęcie porządku obrad. 

Przewodniczący Rady Gminy powiedział, że radni i sołtysi otrzymali  

w zawiadomieniach porządek obrad. W związku z tym zapytał, czy są uwagi do 

porządku obrad. 

Przewodniczący poinformował że  zachodzi konieczność wprowadzenia  zmian  

w Punkcie 5 podpunkt  „c”  uchwalenia zmian w Planie Rozwoju Lokalnego. 

Ponieważ nie było więcej uwag Przewodniczący poddał  projekt porządku  

obrad wraz z dodatkową propozycją poddaję pod głosowanie i przyjęty 

jednogłośnie wraz z wprowadzonymi zmianami. W głosowaniu uczestniczyło 

15 radnych 

 

Punkt 3 

Przyjęcie protokołu XXIX  sesji  Rady Gminy Wierzchlas.  

Przewodniczący Rady Gminy poinformował, że protokół poprzedniej sesji był 

wyłożony i każdy radny mógł się z nim zapoznać, po czym zapytał czy są jakieś 

uwagi do protokołu. 
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Nie było żadnych uwag, w związku z tym protokół został poddany pod 

głosowanie i przyjęty jednogłośnie. W głosowaniu uczestniczyło 14 radnych. 

 

Punkt 4 

Sprawozdanie Wójta z działalności między sesjami Rady Gminy 

Wierzchlas. 

Przewodniczący  Rady  Gminy poprosił Wójta o odczytanie informacji od dnia               

30 czerwca 2009r. do 27 sierpnia 2009r., które stanowi załącznik nr 2 do 

protokołu. Przewodniczący zapytał czy są uwagi do przedstawionej przez Wójta 

informacji.  

Ponieważ nie było więcej pytań ani uwag do sprawozdania  w związku z tym 

zostało one przyjęte do akceptującej wiadomości. 

 

Punkt 5 

Podjęcie uchwał w sprawie: 

a) zmian w budżecie gminy Wierzchlas na 2009r. 

Wprowadzenia do tematu dokonała Skarbnik Gminy i powiedziała, że temat 

szczegółowo omawiany był na posiedzeniach Komisji i nie zostały 

wprowadzone żadne zmiany do uchwały. 

Następnie Przewodniczący poprosił Skarbnik gminy o odczytanie uchwały                 

Nr XXX/176/2009 w/w sprawie. Ponieważ nie było pytań ani uwag Uchwała 

poddana została pod głosowanie i przyjęta jednomyślnie. W głosowaniu 

uczestniczyło 15 radnych. 

 

b) Rozpatrzenie skargi na działalność Kierownika Gminnego Ośrodka 

Pomocy Społecznej w Wierzchlesie 

Sekretarz poinformował, że temat ten szczegółowo analizowany był na 

posiedzeniach, w związku z tym Przewodniczący poprosił Skarbnik gminy               

o odczytanie uchwały  Nr XXX/177/2009 w/w sprawie. Ponieważ nie było 

pytań ani uwag Uchwała poddana została pod głosowanie i przyjęta 

jednomyślnie. W głosowaniu uczestniczyło 15 radnych. 

 

c) Uchwalenia  zmian do Planu Rozwoju Lokalnego  

Sekretarz Gminy Leszek Gierczyk  powiedział, że temat ten nie był omawiany 

na posiedzeniach komisji, a wprowadzane zmiany mają związek ze wspólnym 

projektem realizowanym w ramach partnerstwa, gdzie liderem jest Powiat 

Wieluński.  Złożony  został  wniosek do Regionalnego Programu Operacyjnego 

dotyczący realizacji projektu „szlak bursztynowy” i po formalnej analizie 

wniosku zgłoszone zostały uwagi, które dotyczą zmiany nazwy inwestycji. 

Pierwotna nazwa inwestycji realizowanej na terenie Gminy Wierzchlas   nosiła 

nazwę  „Przebudowa drogi gminnej Krzeczów – Topoórw” a  nazwa tej 
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inwestycji musi współgrać z nazwa całego projektu i  przyjmuje brzmienie 

„Wzmocnienie Szlaku Bursztynowego i innych szlaków tematycznych                      

w zintegrowanym produkcie turystycznym Województwa Łódzkiego”.  

Ponieważ nie było pytań ani uwag Przewodniczący poprosił Sekretarza                    

o odczytanie projektu uchwały Nr XXX/178/2009 w/w sprawie, następnie 

uchwała poddana została pod głosowanie i przyjęta jednomyślnie.                           

W głosowaniu uczestniczyło 15 radnych. 

 

Punkt 6 

Interpelacje, wolne wnioski i zapytania. 

 

1) Wiceprzewodniczący Rady Gminy Karol Sakowski zgłosił wniosek                       

o racjonalne zagospodarowanie terenu naprzeciwko remizy strażackiej               

w Wierzchlesie, jest to centrum tej miejscowości  zlokalizowany jest tam 

punkt bankowy poczta oraz w pobliżu znajduje się  Kościół. 

Następnie zwrócił się do Pana Sekretarza z pytaniem kiedy  wykonana 

zostanie „skocznia w dal” na którą zaplanowane były środki, a inwestycja ta 

przesunięta została w czasie. 

Na pierwsze pytanie odpowiedział Wójt, który popiera zgłoszony przez 

radnego wniosek dotyczący zagospodarowania terenu naprzeciwko remizy    

w Wierzchlesie. 

Sekretarz odpowiedział na drugie zadanie pytanie, ze wniosek wykonania 

„skoczni w dal” nie upadł  i zostanie to wykonane, jak również założone 

zostaną podwójne siatki na Orliku, problem polega na wygospodarowaniu 

środków finansowych w budżecie gminy to zaraz zostanie zrealizowane. 

2) Randa Anna Olejnik  zapytała w jaki sposób rozwiązany zostanie problem 

śmieci w miejscowości Kamion bo są sygnały i zgłoszenia osób tam 

przebywających jak i  gości, że są zabrane pojemniki i śmieci walaj się po 

całym terenie.  

Wójt wyjaśnił, porozrzucane były śmieci dlatego, że postawione były 

kontenery, a jeśli śmieci nie mieściły się w kontenerach  to ustawiane były 

przez mieszkańców worki obok pojemników podwójnych ilościach, dlatego 

podjęto decyzję aby zabraniu pojemników,  i powieszone zostały w tych 

miejscach  tablice informujące o zakazie wyrzucania w śmieci oraz o karze 

za niedostosowanie się do przepisów. Wójt nadmienił, że każdy mieszkaniec 

ma obowiązek zaopatrzenia się w odpowiedzi pojemnik na odpady, 

powołana zostanie  Komisja , która będzie sprawdzała czy każde 

gospodarstwo posiada taki pojemnik w przeciwnym razie wystawiane będą 

mandaty w wysokości 500 zł za nie posiadanie kontenerów na odpady. 

Każdy musi posiadać rachunek za sprzedaż  swoich odpadów. Działkowicze 

przebywający na naszym terenie również musza zaopatrzyć się w kontenery     

osoby prowadzące działalność gospodarczą na naszym terenie.  
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3) Sołtys wsi Strugi Jerzy Włodarczyk powiedział, że przesłana została do 

Sołtysów oferta Przedsiębiorstwa Komunalnego z Wielunia o tańszej ofercie 

na wywóz  śmieci. 

Wójt wyjaśnił, jest możliwość skorzystania z tańszej oferty jednak musiała 

być taka wola całej miejscowości lub kilku miejscowości i wówczas dla 

takiej firmy ekonomicznie jest wysłanie samochodu na taki teren i zebranie 

pojemników. Wójt powiedział, że dobrze iż w końcu pojawiał się ofertą 

konkurencyjna dla EKO-Regionu. 

Przewodniczący powiedział, aby na następna sesję zaprosić przedstawiciela 

Przedsiębiorstwa Komunalnego z Wieluniu o szczegółowe przedstawienie 

oferty. Wówczas będzie można dokładniej to przeanalizować. 

Pani Krystyna Miśkiewicz – radna powiatowa zabrała głos adwocent 

wypowiedzi sołtysa Włodarczyka, że rozmawiała z pracownikiem 

Przedsiębiorstwa Komunalnego w Wieluniu i w przypadku kiedy 60% wsi 

wyrazi zgodę na korzystanie z usług wywozu śmieci przez Przedsiębiorstwa, 

to oni wejdą na nasz teren i będą świadczyli usługi. 

4) Sołtys wsi Łaszew Jan Błaszczak zwrócił się do Rady Gminy i Wójta                      

z prośba o dofinansowanie do budowy drogi nr 356 Łaszew – Pątnów kwoty 

ok. 6.000 zł. zaplanowanych środków wystarczyło na zakup tłucznia jednak 

zabrakło na zapłacenie sprzętu. Sołtys poinformował, ze przywiezionych 

zostało 59 kursów tłucznia na kwotę  89.779 zł – tj. 1.473 tony, koparka 

pracowała 77,5 godziny po 38 zł za godz.  tj. – 2.945 zł  i walec pracował   

50 godzin po 62 zł za godzinę  to jest 3.100 zł. 

Przewodniczący powiedział, aby tym tematem zajęli się radni na 

najbliższych posiedzeniach komisji w miesiącu wrześniu. 

Wójt powiedział, że w Wierzchlesie na przecie Urzędu gminy wybudowany 

jest chodnik wraz z parkingiem, kosztem cofnięcia się ogrodzenia na działce 

parafialnej w związku z tym zwrócił się z prośbą w imieniu Rady Gminy  do 

radnych, którzy zarazem są członkami Rady Parafialnej   o nawiązanie 

kontaktu z Księdzem Proboszczem w Wierzchlesie  i węszcie   postępowania 

z Kuria Archidiecezjalną w Częstochowie o formalne załatwienie tego 

tematu i przekazanie  części działki na rzecz gminy.  

 

 

    Punkt 7 

Zakończenie obrad  XXX sesji Rady Gminy Wierzchlas.   

Porządek obrad został wyczerpany w związku z tym Przewodniczący Rady 

Gminy zamknął XXX sesję Rady Gminy Wierzchlas. 

Obrady zakończono o godzinie 8
05

. 

 

Punkt 8 

Wyjazd radnych na oczyszczalnię ścieków do miejscowości Miedziana 

Góra. 


